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Onderwerp: concept Voorkeursalternatief  

 

1. Vanuit de Klankbordgroep worden zorgen geuit over mogelijk ongewenste ontwikkelingen op 

terrein De Groot. Er is ook begrip voor dat de visie enige ruimte moet laten om een toekomstige 

ontwikkeling in de gewenste richting mogelijk te maken. Dit vraagt een zorgvuldig proces en heldere 

afbakening van de mogelijkheden.  

2. Verlaging dam Koppenwaard. De Klankbordgroep merkt op dat de kadeverlaging goed afgestemd 

moet worden op de dijkverzwaring. Daarnaast vraagt de Klankbordgroep aandacht voor het 

toekomstperspectief van het bedrijf dat met de huiskavel in de Koppenwaard ligt als de 

inundatiefrequentie toe gaat nemen  

3. Vanuit de Klankbordgroep wordt nogmaals aandacht gevraagd voor de ontwikkeling van 

struinpaden in rondjes met meerder lengtes die op elkaar aansluiten en zo 

een samenhangend netwerk vormen. En er wordt aandacht gevraagd voor de militaire 

cultuurhistorische waarden in het gebied. 

4. De Klankbordgroep constateert dat de verbetering van de vaarweg voor de scheepvaart weinig 

aandacht krijgt in het VKA. Deze opgaven kan nadrukkelijker in beeld worden gebracht.  

5. De Klankbordgroep verwacht dat Natuur- en landschapsorganisaties waarschijnlijk blij zullen zijn 

met dit plan, en dat de vogelorganisaties kritischer zullen kijken naar mogelijke verstoring van 

vogels. Geadviseerd wordt om de Vogelwerkgroep Arnhem nadrukkelijk te betrekken bij de 

ontwikkeling van struinpaden. 

6. De hagen in de Velperwaarden zoals weergegeven op de VKA kaart volgen niet altijd de huidige 

perceelsgrenzen. Dat is wel gewenst om tot goede beheerafspraken te kunnen komen. Bij de aanleg 

van nieuwe hagen moet er aandacht zijn voor de mogelijk negatieve effecten voor weidevogels.  

7. De Klankbordgroep heeft grote waardering voor het doorlopen participatieproces en het resultaat.  


